
Missionshusets framtid
Vi var nog många som blev förvånade när vi läste en stor artikel i ”Värmlands affärer” om  att
Älvsbacka missionshus skulle flyttas. Det vore intressant att veta vad Älvsbackaborna själva
tycker, så vi kallade till ett möte den 31 januari i Sockenstugan. Många kom närmare 26
personer och mötet startade med ett fint bildspel som Leif Bernholm pratade till där vi fick
veta lite om husets historia. Flera äldre personer som inte ville åka ut i det snöoväder som var
på kvällen hade hört av sig och samtliga ville inte se en flytt av huset. Istället erbjöd de sig att
hjälpa till och att sänka pengar till den fortsatta driften av huset. Eric på växel erbjöd sig på
stående fot att sköta gräsklippningen. Fyra personer utsågs under mötet för att fortsätta
diskussionen om Missionshuset framtid med missionsförbundet och länsstyrelsen. Gruppen
består av Mats Brindbergs (sammanallande) Prem Lavanya Jansson, Gunilla Bernholm och
Katrin Johansson. Den 9 mars 15.00 kommer vi att låsa upp huset och titta på det invändigt.
Är det fler som vill se huset är det bara att komma dit. I april kommer vi kalla
Missionsförbundet och Länsstyrelsen till ett möte i missionshuset.


